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تداوم ركوردشکنی های غرورآفرین 
روزانه و ماهانه در فولاد مباركه

اصفهان – لیلا قاســمی: در ادامه موفقیت های 
شــرکت و گروه فولاد مبارکه در سال 1402، در 
نخستین روزهای فروردین و پایان این ماه نیز در 
واحدهای احیا مســتقیم، فولادسازی و نورد گرم 
فولاد مبارکه، مجتمع فولاد سبا، فولاد هرمزگان، 
شــرکت های فــولاد سفیددشــت و ورق خودرو 
چهارمحــال و بختیــاری رکوردهــای جدیــد و 
غرورآفرین روزانه و ماهانــه با اختلاف قابل توجه 

نسبت به رکوردهای قبل به ثبت رسید.
معاون بهره بــرداری فولاد مبارکــه، ضمن تأیید 
این خبر گفــت: خداوند متعــال را به خاطر این 
دســتاوردها که به واقع خلــق ارزش برای اقتصاد 
کشور و جامعه بوده است، شاکریم. سال گذشته را 
با محدودیت های شدید منابع انرژی به خصوص در 
برق و گاز، به ســختی اما با بالاترین دستاوردهای 
کمّی و کیفی محصول و ســایر پارامترها ازجمله 
بازدهی محصول، کاهش هزینه ها، و دستاوردهای 

ایمنی سپری کردیم. 
ســال جاری را نیز با توجه  به اینکه تمامی ذخایر 
در سال 1402 به دلیل محدودیت های انرژی برای 
حفظ تولید مصرف شــد، آغــاز کردیم؛ به همین 
دلیــل تصور دســت یابی به رکوردهــای بالاتر از 
ســال 1402 کمی ســخت به نظر می رسید؛ اما 
همــت، تخصص، تجربه، دانــش و تعهد کارکنان 
ایــن امیدواری را در مجموعه تولید ایجاد کرد که 
بتوانیم در فروردین ماه ســال جدید که به »رشد 
تولید با مشــارکت مردم« مزین شده، شاهد ثبت 

رکوردهای جدید روزانه و ماهانه باشیم.
وی در ادامه ســخنان خود گفت: اینکه امســال 
نیز از ســوی مقام معظم رهبری با تأکید بر تولید 
نام گذاری شــده برای تولیدکننــدگان و متولیان 
صنعت بســیار مایه خوشحالی و خرسندی است؛ 
ازاین رو از همین ابتدای سال همکاران کمر همت 
بســتند و به ایــن اعداد غرورآفرین در بســیاری 
از نواحــی فــولاد مبارکــه و فولاد ســبا و حتی 
شرکت های زیرمجموعه گروه فولاد مبارکه دست 

یافتند.
غلامرضا سلیمی با بیان اینکه در چهار ناحیه فولاد 
مبارکه توانســتیم به رکوردهــای ماهانه و روزانه 
دســت یابیم گفت: نکته حائز اهمیت در ثبت این 
رکوردها این است که میزان محصولات تولیدشده 
در رکورد جدیــد فاصله معناداری با اعداد و ارقام 
رکوردهای به ثبت رســیده در نوبت های قبل دارد 
و تناژ تولید در بیشــترین حد ممکن به ســقف 
ظرفیت و توان اســمی واحدها رسیده و حتی در 
برخی نواحی از ظرفیت اســمی نیــز عبور کرده  

است.
به گفته معــاون بهره برداری فولاد مبارکه، پس از 
اینکه میزان تولید از ظرفیت اسمی و توان خطوط 
فراتر می رود، کار برای دســت یابی به رکوردهای 
جدیدتر سخت می شود؛ همچنان که اضافه کردن 
چند گرم بــه رکورد یک وزنه بردار می تواند کار را 

برای موفقیت سخت کند.

خبر

گشت ارشاد یا گشت اجبار
مگر نه اینکه ما در جامعه اسلامی بسر می بریم و 
این بی حجابی را دهن کجی به اکثریت مسلمان و 
باحجاب جامعه میدانید آیا نظر سنجی کردید که 
چند درصد از همین مردم موافق این شــیوه های 
برخورد بــا بی حجابی هســتند؟ همان لحظه که 
در یــک خیابان برخوردهای خشــن بــا تعدادی 
بی حجاب می شود در همان موقع به اطرافتان نگاه 
کنید که تعداد زیادی مرد و زن و دختر باحجاب 
در خیابان در حال تردد هستند.ببینید چگونه به 
شما نگاه می کنند و چگونه قضاوتتان می کنند؟ و 
پیگیر شــوید که وقتی به خانه می روند موضوع را 
چگونه برای سایراعضای خانواده و دوستان تعریف 
ایــن موضوع بدحجابــی و بی حجابی  می کنند؟ 
یک موضوع فرهنگی و پیچیده و انســانی اســت 
و نمی شــود به صورت مکانیکی و فیزیکی آنرا حل 
کرد و به ســرانجام رســاند. این همه دانشمند و 
نخبه واستاد دانشگاه و صاحب نظران در رشته های 
علوم اجتماعی و روان شناســی و جامعه شناسی 
داریم که شایســته اســت از نظرات آنها استفاده 
شــود. مطمئنا” اینها نیز تفاوت دیدگاه دارند اما 
اگر از مجموعه علمی بــرای این موضوع پیچیده 
اجتماعی فرهنگی اســتفاده شود نظرات مشترک 
آنها می تواند کارســاز باشــد.به نظرمی رسد آنچه 
که تقریبــا” اجمــاع روی آن اســت مخالفت با 
شیوه های کنونی است. دولت بیشتربه نظراتی که 
با رویکرد و ســوگیری او همراه است توجه کرده 
و صداو ســیما هم همین رویــه را درپیش گرفته 
و بجــز مواردی محــدود، بــه صاحب نظرانی که 
دراین خصــوص دیدگاهی متفاوت دارند به اندازه 
کافی فرصت اظهار نظر نــداد. برای برون رفت از 
این وضعیت و کارآمد کردن شــیوه های مقابله با 
بدحجابی شایسته است که دولت به طرق مختلف 
ازنخبگان و اندیشــمندان کشــور بــا دیدگاه ها و 
رویکردها و سلیقه های مختلف و متفاوت استفاده 
و با جمع بنــدی دیدگاه های نخبــگان حوزوی و 
دانشــگاهی و نظر ســنجی معتبــر و علمی برای 
بدســت آوردن نظر اکثریت و به پشــتوانه افکار 
عمومی یک شــیوه ای که هزینه آن کمتر و فایده 
آن برای حکومت و جامعه بیشتر باشد برگزیند و 

براساس آن عمل کند.
مدرش دانشگاه

ادامه از صفحه  اول

 پکن برای توقف جنگ 
و مدیریت آینده غزه به واشنگتن پیوست؟
دومین آزمون چین در منطقه

به گزارش المانیتور، هیئت حماس توسط معاون رئیس 
دفتر سیاسی آن، موسی ابومرزوق، و سایر مقامات ارشد 

مانند خلیل الحیاء و حسام بدران، رهبری می شود.
منابع فلســطینی به خبرگــزاری جهان عرب گفتند 
کــه فتح عظــام الاحمد، یکــی از اعضــای کمیته 
مرکزی جنبش و همچنین کمیته اجرایی ســازمان 
آزادیبخش فلسطین و سمیر الرفاعی، یکی از اعضای 

کمیته مرکزی فتح را اعزام کرد. 
منیر الجاقوب، ســخنگوی فتح، این دیدار را به شــبکه 
العربیه که متعلق به عربستان سعودی است تایید کرد، 
امــا گفت که انتظار ندارد تصمیم نهایی از این مذاکرات 

حاصل شود.
حماس در ســال 2007 پس از سرنگونی دولت وابسته 
به فتح در درگیری های شدید بین شاخه های نظامی دو 

حزب، نوار غزه را تحت کنترل گرفت.
 این تســلط باعث شد که اراضی فلسطین به دو بخش 
تقسیم شود: یک دولت تحت مدیریت حماس در غزه و 
دیگری تشکیلات خودگردان فلسطین که کرانه باختری 
را اداره می کند. از آن زمان، تمام تلاش های میانجی گری 
بازیگــران منطقه ای، عمدتاً مصر، بــرای پایان دادن به 

تقسیم فلسطین شکست خورده است.
تلاش ها برای دســتیابی به آشــتی از زمان آغاز جنگ 
اســرائیل و حماس در غزه در ماه اکتبر، تشــدید شده 
است، در حالی که واشنگتن در حال فشار برای تشکیل 
تشکیلات خودگردان اصلاح شده برای به دست گرفتن 

حکومت غزه پس از جنگ است.
نشست روز جمعه با سفر آنتونی بلینکن وزیر امور خارجه 
آمریکا به پکن مصادف بود. بلینکن روز جمعه با وانگ یی 
وزیــر امور خارجه چین دیدار کرد و در مورد موضوعات 
مختلفی از جمله روابط آمریکا و چین، حمایت چین از 

روسیه و تایوان گفت وگو کرد.
پر رنگ شدن نقش چین

نقش چین در منطقه به ویژه از زمانی که با موفقیت در 
توافق مارس 2023 میان عربستان سعودی و جمهوری 
اسلامی ایران برای ازسرگیری روابط دیپلماتیک میانجی 
گری کرد، رو به رشد بوده است. با این وجود، این کشور 
به دلیل تلاش برای ایفــای نقش متوازن بین بازیگران 
مختلف، درباره مســائل جاری در خاورمیانه با احتیاط 

عمل کرده است.
از زمان آغاز جنگ غزه، چین خواستار آتش بس شده و 
حمایت خود را از تشــکیل کشور مستقل فلسطینی بر 

اساس راه حل دو دولتی اعلام کرده است. 
همچنین اقدامات خشــونت آمیز علیه غیرنظامیان را 
محکوم کرده اســت اما از محکومیت حماس خودداری 
کرده است.ماه گذشته، دیپلمات چینی وانگ کجیان یک 
تور منطقه ای را با توقف در مصر، اسرائیل و کرانه باختری 
آغاز کرد. کجیان در جریان سفر خود به قطر با اسماعیل 
هنیه، رئیس دفتر سیاســی حماس، در اولین رویارویی 
عمومی مقامات چین و جنبش فلسطینی پس از جنگ 

اکتبر، دیدار کرد.
حماس ایده پیوستن به ساف را مطرح می کند

نشســت حماس و فتح روز جمعه در پکن یک روز پس 
از آن برگزار می شــود که خلیل الحیــا، یکی از اعضای 
ارشد دفتر سیاســی حماس، گفت که جنبش او آماده 
پیوســتن به ســاف برای تشــکیل یک دولت واحد در 
نــوار غزه و کرانه باختری اســت.حیا در مصاحبه ای در 
استانبول با آسوشــیتدپرس که پنج شنبه منتشر شد، 
همچنین آمادگی حماس را برای خلع ســلاح و تبدیل 
به یک حزب سیاسی به شرط ایجاد یک کشور مستقل 
فلسطینی در امتداد مرزهای قبل از 1967 اعلام کرد.او 
افزود؛ حماس »یک کشور فلسطینی کاملاً مستقل در 
کرانه باختری و نوار غزه و بازگشــت آوارگان فلسطینی 
بر اساس قطعنامه های بین المللی را می پذیرد.«ساف یک 
سازمان است که تقریباً همه جناح های فلسطینی را در 
بر می گیرد. این سازمان در جریان اجلاس اتحادیه عرب 
در قاهره در سال 1964 تشکیل شد و با هدف دستیابی 
به خودمختاری فلسطینی ها و تضمین بازگشت آوارگان 
به فعالیت های مسلحانه علیه اســرائیل پرداخته است. 
ساف اکنون در سطح بین المللی به عنوان نماینده مردم 
فلسطین به رسمیت شناخته شده است. ریاست آن نیز بر 

عهده »محمود عباس« است.

ادامه از صفحه 2

گرامی داشت بزرگان سینما
آواز قوی ژان لوک گدار و هفتاد سالگی 

»هفت سامورایی« در كن كلاسیک
*نمایش فیلم های ترمیم شده

»ســیلی زدن به هیولا در صفحه یک« مارکو بلوکیو / 
1972، ایتالیا / فرانسه

»بزرگراه شوگرلند« استیون اسپیلبرگ / 1974، آمریکا
»کمپ تیاروی« عثمان سمبنه و تیرنو فاتی سو / 19۸۸، 

سنگال / الجزایر / تونس
»ارتش سایه ها« ژان پیر ملویل / 1969، فرانسه

»جانی اســلحه اش را گرفت« دالتــون ترامبو / 1971، 
آمریکا

»روزورا در ساعت 10« ماریو سوفیچی / 19۵۸، آرژانتین
»تاسیو« مونتسیو آرمنداریز / 19۸4، اسپانیا
»رز دریا« ژاک دو بارونچلی / 1947، فرانسه

»بونا« لینو بروکا / 19۸0، فیلیپین
»مانتان« شیام بنگال / 1976، هند

»شانگهای بلوز« تسویی هارک / 19۸4، هنگ کنگ
»چهار شب یک رویاپرداز« روبر برسون / 1971، فرانسه 

/ ایتالیا
*فیلم افتتاحیه

»ناپلئون« آبل گانس )1927( فیلم افتتاحیه بخش کن 
کلاسیک

ادامه از صفحه 6

به گزارش خبرنگار عاطفه کمالی روســتا ؛ 
در این نشســت علی سلگی شهردار مشکی 
دشت در خصوص جاده سلامت سخن گفت 
و اضافه کرد جاده سلامت در آینده نزدیک 
ریل گزاری می شــود در گذشته این مکان 
میزبان برنامه های فرهنگی بســیاری بود 
و با اعتراض مردم محترم مشــکین دشت 
روبرو بود بنابراین این جاده جهت استفاده 
مردم در جهت سلامتی برنامه ریزی خواهد 
شــد و بقیه برنامه ها به پارک فدک منتقل 

خواهد شد .
 سلگی ادامه داد پروژه سالن کشتی و سالن 
چند منظوره در حال تکمیل سازی میباشد 
و امیــدوارم تا پایان امســال تحویل مردم 
محترم داده شود و افزود امسال پروژه های 
بسیاری را برای حفظ رفاه مردم شهرستان 

افتتاح خواهیم نمود .
 علی ســلگی در خصوص نگرانی ها درباره 
کنترل آب های ســطح شــهر گفت بحث 
فاضلاب و آب های ســطحی و بحث اجرای 
فاضلاب در همه شــهرها هزینه بســیاری 
دارد و نیازمند بودجه ملی می باشــد اما ما 
در حــال حاظر همه تلاش خــود را به کار 
گرفته ایم تا با هدایت این آبها این آب های 
ســطحی را به چرخــه برگردانیم و جهت 
آبیاری و ایجاد محیط ســبز بیشتر در شهر 

مشکین دشت استفاده کنیم .
وی ادامه داد آبهای سطحی در آخر به سه 
نقطه از شهر میرسد بعد هم راهی فرخ آباد 
میشــود ما در تلاشیم تا با جمع آوری این 

آبها ،آنها رابه چرخه حیات سبز برسونیم 
 همچنین ســلگی در خصوص بحث بومی 
ســازی گیاهان افزود در مورد این مسئله و 
ایجاد فضای سبز بیشتر در برنامه کاریمون 
هست که با کاشــت گیاهان کم مصرف در 
زمینه رســیدگی و آبیاری هم فضای سبز 
بیشــتری ایجاد کنیم و در خصوص مصرف 

آب صرفه جویی کنیم .
 آقای محمــود دژکام عضو محترم شــورا 
مشکین دشت در خصوص آب شرب گفت 
برخی مورد تخلف به ما گزارش شده است 
در خصوص اســتفاده بی رویه آب شرب و 
استفاده از آن در آبیاری و وجود داشتن چاه 
های غیر مجاز که با آن به شــدت برخورد 

خواهیم کرد .
 *بودجه*

شهردار مشکین دشت با اعلام اینکه بودجه 
سال 1403 مشکین دشــت 4۸0 میلیارد 
تعیین شده است اضافه کرد در سال گذشته 
بودجه به صــورت 290 میلیارد ، متمم آن 
370 میلیارد تومان و در آخر 320 میلیارد 

آن برای ما محقق شد . 

  همچنیــن در ادامه مهدی نیک مرام عضو 
شورای شهرســتان مشکین دشت افزود ،از 
تشکیل شــورا تا به حال ماهی یک جلسه 
و تا به حال 9 جلســه تشکیل داده ایم .72 
مکاتبه با ادارات داشته ایم و همچنین پیگیر 
درآمــد های حاصل از فروش نفت بوده ایم 
که بتوانیم با برگرداندن آن درآمد به نقاط 

محروم به شهر کمک بیشتری کنیم .
وی همچنین ادامــه داد ،در خصوص معبر 
آیت الله رفســنجانی که مســیر دسترسی 
ملارد و فردیس میباشــد جلساتی زیادی با 
فرماندار وقت داشتیم و قرار شده است یک 

برداشت کلی از آن شود .
 نیک مــرام افزود با هدف اتخــاذ تدابیر برای 
فصول گرم سال نیز با حضور فرماندار و مدیران 

و دستگاه ها جلسه ای برگزار شده است و تمام 
مدیــران نیاز های خود را مطــرح نموده اند و 
شــهرداری نیز تمام تلاش خود را برای مرتفع 

ساختن آن نیاز ها به کار بسته است . 
وی در خصــوص فضای آموزشــی هم افزود 
تعدادی زمین در اختیــار آموزش و پرورش 
قرار دادیم و امیدواریــم که به زودی فضای 
آموزشی بیشتری برای شهرستان ایجاد شود.

 و در پایان جلسه شهردار مشکین دشت و اعضای 
شورا ابراز امیدواری برای آینده فضای شهرستان در 
همه زمینه ها کردند و افزودند با همت مسئولین 
و تــلاش امیدواریم بتوانیم امکانات بهتری رو در 
اختیار مردم محترم شهرستان مشکین دشت قرار 
دهیم و امیدواریم با جذب ســرمایه گذار بیشتر 
امکانات بیشتری برای مردم محترم فراهم سازیم 

نشست شهردار مشکین دشت به همراه اعضای شورای محترم با خبرنگاران استان البرز انجام شد 

۹۰ روز فعالیت مشکین دشت تا استقبال از بهار

|ادامه از صفحه 4| 
مدیرعامل سازمان مهندسی و عمران شهر تهران با اشاره 
به رویکرد این دوره از مدیریت شهری بویژه شهردار تهران 
در حوزه هــای مختلف گفت: آقای زاکانی توجه زیادی به 
موضوعات فرهنگی اجتماعــی و ترافیکی دارد و در کنار 
اینها عنایت ویژه ای بــه کارهای عمرانی دارد و به همین 
جهت بودجه های خوبی بــرای این کارها اختصاص یافته 

است.
وی بــا بیان اینکه بزرگراه شــهید بروجردی تنها بزرگراه 
شــهر تهران نیست، گفت: ما بزرگراه شهید حکم و همت 
را هم داریم که بعضا آســفالت این معابر از بین رفته و به 
همین جهت ســازمان مهندسی و عمران شهر تهران باید 
تدبیری را انجام بدهد که در این محدوده ها نیز آســفالت 

مناسبی توزیع شود.
صداقتی افزود: در کنار بزرگراه ها معابر درجه یک و دو نیز 
وجود دارد که باید برای این معابر نیز آســفالت مناسبی 
تامین و توزیع شــود که تمامی این اقدامات طبق برنامه 

در حال انجام است.
وی با اشــاره به اینکه طول بزرگراه  آزادگان 4۵ کیلومتر 
است، گفت: این بزرگراه 2.2 درصد معابر شهر تهران است 
که سال گذشــته 10 درصد از حجم تولیدی آسفالت در 
شــهرداری تهران در این معبر توزیع شد که این نشان از 

توجه به این بزرگراه است.
مدیرعامل سازمان مهندســی و عمران شهر تهران ادامه 
داد: در ســال 1402 به کندروهای بزرگراه ها توجه شــد 
و در این معابر آســفالت ریزی انجام شد و در سال 1403 

اولویت ما آسفالت ریزی در کندروهای آزادراه ها است و در 
این بخش برنامه ریزی صورت گرفته است.

صداقتی در پاسخ به این ســوال که آیا تا پایان این دوره 
از مدیریت شــهری آســفالت ریزی در تمام معابر شــهر 
تهران انجام خواهد شــد گفت: قطعــاً این کار امکان پذیر 
نیست چرا که سالانه 10 درصد از معابر شهر تهران قابل 
آسفالت ریزی است که ما سالانه یک میلیون و ۵00 هزار 

تن آسفالت تولید و در سطح معابر توزیع می کنیم.
وی با بیان اینکه سال گذشته نیز یک میلیون و ۵00 هزار 
تن آسفالت توزیع شد گفت: ان شاءالله امسال نیز به همین 
میزان آســفالت توزیع و در سطح معابر معابر و بزرگرا ه ها 

توزیع خواهد شد.
وی با بیان اینکه نیاز شهر تهران به یک کارخانه آسفالت 
بازیافت وجود دارد افزود: ما یک چرخه معیوب در بخش 
تولید اســفالت داریم و باید یک کارخانه را تولید کنیم تا 
از تراشــه های آسفالت برای اســتفاده از آسفالت بازیافت 
شــده اســتفاده کنیم  و در این قالب از تکنولوژی خاص 

بهره ببریم.
صداقتی از راه اندازی کارخانه بازیافت آســفالت در ســال 
جاری خبر داد و گفت: با دســتور شــهردار تهران امسال 
ایــن کارخانه راه اندازی خواهد شــد و از این به بعد ما از 
تراشه های آســفالت برای تولید آسفالت جدید و بازیافت 

شده استفاده می کنیم.
مدیر عامل ســازمان مهندســی و عمران شهر تهران در 
پاسخ به این پرسش که آیا آسفالت تولید شده از تراشه ها 
کیفیت مناسب را نســبت به آسفالت های نو دارند گفت: 

قطعا این آسفالت ها کیفیت کمتری نسبت به آسفالت های 
نو دارند و از اینها در معابر درجه یک و دو استفاده می شود 

و قطعاً در بزرگراه ها از آسفالت های نو استفاده می شود.
وی با اشاره به دپوی تراشــه های آسفالت در سطح شهر 
تهران گفت: حداقل ما برای  سه سال جهت تولید آسفالت 
تراشه داریم و برای تولید آسفالت جدید می توانیم از آنها 

استفاده بکنیم.
وی در پاسخ به این سؤال که آیا مشکل تولید آسفالت در 
شرق تهران برطرف شده اســت، گفت : در ارتباط با این 
موضوع سازمان محیط زیست ایراداتی را نسبت به فعالیت 
این کارخانه دارد اما تاکید ما این اســت که با رایزنی این 
مشــکل را برطرف و بتوانیم با اخذ مجوز این کارخانه در 

شرق تهران فعال شود.
مدیر عامل سازمان مهندسی و عمران شهر تهران تصریح 
کرد: نگاه ما در بخش تولید آســفالت در شرق تهران فنی 
اســت و امیدواریم با همکاری و همراهی سازمان محیط 
زیســت مشــکل بوجود آمده در روند عــدم ارائه مجوز 

کارخانه در شرق تهران برطرف شود.
وی گفت : ســازمان محیط زیست اعلام کرده که کارخانه 
تولید آســفالت باید 120 کیلومتر خارج از شهر باشد این 
مسئله مشکلاتی دارد به عنوان مثال وقتی آسفالت تولید 
بشــود وقتی وارد شهر بشود یخ زده خواهد بود همچنین 
ما نمی توانیم آســفالت را در غرب تهران و به شرق تهران 
هدایت کنیم و با همه این موارد امیدواریم مشــکل پیش 
آمده در خصوص کارخانه آســفالت شــرق تهران برطرف 

شود.

رایزنی با محیط زیست برای فعالیت کارخانه آسفالت 

در شرق تهران

سرلشکر سید یحیی رحیم صفوی، دستیار و مشاور عالی فرمانده 
کل قوا و جمعی از دانشــجویان رشته های مطالعات منطقه ای و 
ژئوپلیتیک از دستاوردهای پالایشگاه ستاره خلیج فارس بازدید 
کردند.به گزارش روابط عمومی و بین الملل شرکت نفت ستاره 
خلیج فارس، علیرضا جعفرپور مدیرعامل شــرکت نفت ستاره 
خلیج فارس در جمعی صمیمی با حضور سرلشــکر سید یحیی 
رحیم صفوی، دستیار و مشاور عالی فرمانده کل قوا و جمعی از 
دانشــجویان نخبه رشته های مطالعات منطقه ای و ژئوپلیتیک و 
اســاتید دانشگاه های تربیت مدرس و شهید بهشتی در تشریح 
دستاوردهای پالایشگاه ستاره خلیج فارس، ابراز کرد: پالایشگاه 
ستاره خلیج فارس وظیفه خطیر تامین بخش عمده ای از سبد 
سوخت کشور را عهده دار است و ظرفیت تولید روزانه حدود 4۵ 
میلیون لیتــر بنزین و اجزای بنزینی، 16 میلیون لیتر نفت گاز 
و نفت ســفید، 2 هزار تن گاز مایع و محصولاتی دیگر از جمله 
انــواع نفتا و حلال هــا را دارد.وی ادامه داد: در حال حاضر این 
پالایشــگاه بزرگ ترین تولید کننده بنزین کشور است و رسالت 
و مأموریت خطیر تولید حداکثری و تأمین فرآورده استراتژیک 
بنزین مورد نیاز کشور که همواره سرآمد بازار فرآورده های نفتی 
تلقی می شــود را عهده دار اســت و همچون گذشته در اولویت 

برنامه های راهبردی این پالایشگاه قرار دارد.
جعفرپور خاطرنشان کرد: این شرکت در شرایطی که مستقیماً از 
سوی استکبار جهانی تحت تحریم قرار گرفت با شگفتی سازی 
توانســت افزایش 62 درصدی درآمدهای عملیاتی را رقم بزند و 

عنوان برترین شرکت ایران اسلامی را از آن خود کند.
وی افزود: شــرکت نفت ســتاره خلیج فارس در مدت اخیر با 
تکیــه بر دانش و خلاقیت های جوانان ایــن مرز و بوم با برپایی 
رویداد تقاضامحور نســبت به شناسایی و تعامل با شرکت های 
دانش بنیان اقدام، دومین عملیات تعمیرات اساســی واحدهای 
فرآیندی انجام پذیرفت، راه اندازی واحد تصفیه هیدروژنی نفت 
گاز این پالایشــگاه رقم خورد و افزایش یک صد هزار بشــکه ای 
ظرفیت شــیرین ســازی انواع فرآورده های نفتی و فراهم شدن 
امکان صادرات نفت ســفید و افزایش تولید بنزین را رقم زد تا 
شاهد افزایش تولید، صادرات و کیفیت فرآورده های بزرگترین 

پالایشگاه میعانات گازی جهان باشیم.
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس تصریح کرد: پالایشگاه 
ســتاره خلیج فارس در راستای انجام مطالعاتی جامع با رویکرد 

ایجاد ارزش پایدار و توسعه زنجیره ارزش محصولات با استفاده 
از ظرفیت های موجود در پالایشگاه، برنامه جامع طرح های آتی 
توسعه ای را تدوین کرده است و در این طرح، تولید بالغ بر 4۵0 
هزار تن آمونیاک در ســال با استفاده از هیدروژن مازاد تولیدی 
پالایشــگاه در دســتور کار قرار گرفته است که از دستاوردهای 
این طرح می توان به جلوگیری از هدر رفت هیدروژن در شبکه 
سوخت پالایشگاه اشاره کرد.جعفرپور اضافه کرد: با برنامه ریزی 
دقیــق، ایجاد ارزش پایدار و توســعه زنجیره ارزش محصولات 
همواره کسب دســتاوردهای نو و ارزشمند در پالایشگاه ستاره 
خلیج فارس را دنبال خواهیم کرد تا شــاهد درخشش بیش از 
پیش ایران اســلامی بر قله های افتخار باشیم.در ادامه سرلشکر 
ســید یحیی رحیم صفوی، دستیار و مشــاور عالی فرمانده کل 
قوا ضمن تحسین دستاوردها و برنامه چشم انداز این پالایشگاه 
اســتراتژیک کشور با اشاره به پیشــرفت های قابل ستاره خلیج 
فارس و شکست تحریم ها در این مجموعه عظیم نفتی کشور، 
گفت: آشنایی دانشــجویان با پیشرفت های صنعت نفت کشور 
امیدآفرین خواهد بود.وی گفت: دشمنان ایران اسلامی به دنبال 
نا امیدی جوانان ما هستند اما ما در این سفرهای علمی به دنبال 
این هســتیم که حس اعتماد به نفس و اعتماد ملی، خودباوری 
و اینکه »ما می توانیم« را به منصه ظهور بگذاریم.گفتنی اســت 
در ادامه سرلشــکر رحیم صفوی به همراه دانشجویان همراه از 
بخش های مختلف بزرگترین پالایشــگاه میعانات گازی جهان 

بازدید به عمل آوردند.

سرلشکر رحیم صفوی؛ دستاوردهای پالایشگاه ستاره خلیج فارس را تحسین کرد


